
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

 FINANŠU KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 16. maijā                                                                                   Nr. 5 

 

Sēde sasaukta plkst. 13:00 

Sēdi atklāj plkst. 13:02 

 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1A 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 
 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Balvu novada pašvaldības izpilddirektora ziņojumu par pašvaldības darbību 

2024.gadā 1.ceturksnī (INFORMATĪVS). 

2. Par nedzīvojamo telpu nodošanu nomā nekustamajā īpašumā "Bērnudārzs", Vīksna, 

Vīksnas pagasts, Balvu novads. 

3. Par rūpnieciskās zvejas nomas tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Ploskīnes ezerā, 

Lazdulejas pagastā. 

4. Par rūpnieciskās zvejas nomas tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Lazdaga ezerā, 

Rugāju pagastā. 

5. Par rūpnieciskās zvejas nomas tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Svātiunes ezerā, 

Baltinavas pagastā. 

6. Par rūpnieciskās zvejas nomas tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Obeļovas ezerā, 

Baltinavas pagastā. 

7. Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu. 

8. Par kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Baltinavas, Krišjāņu, Medņevas, 

Šķilbēnu un Žīguru pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu. 

9. Par nekustamā īpašuma “Virši”, Medņevas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 
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10. Par nekustamā īpašuma “Apsīši”, Vecumu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu. 

11. Par nekustamā īpašuma “Jaunupīte”, Bērzpils pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu. 

12. Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, Kubulos, Kubulu 

pagastā, Balvu novadā, zemes vienības daļas ar cieto asfaltbetona seguma laukumu 

atkārtotas nomas tiesību izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

13. Par nekustamā īpašuma “Lazdiņi”, Medņevas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

14. Par nekustamā īpašuma “Apses”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

15. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Baznīcas ielā 31, Viļakā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

16. Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 481”, Balvu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

17. Par nekustamā īpašuma 9.Ezermalas līnija 112, Balvos, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

18. Par Balvu profesionālās un vispārizglītojošās vidusskolas maksas pakalpojumu 

apstiprināšanu. 

19. Par Lazdukalna pagasta pārvaldes maksas pakalpojumu izcenojuma apstiprināšanu. 

20. Par valsts budžeta finansējuma sadalījumu mācību līdzekļu iegādei Balvu novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādēm 2024.gadam. 

21. Par Tilžas pamatskolas Vectilžas pirmsskolas grupas slēgšanu. 

22. Par izmaiņām Ētikas komisijas sastāvā. 

23. Par saistošo noteikumu Nr.___/2024 "Balvu novada pašvaldības nolikums” 

apstiprināšanu. 

24. Par Balvu novada pašvaldības darba reglamenta apstiprināšanu. 

25. Par Balvu novada pašvaldības iestādes “Balvu novada administrācija” nosaukuma 

maiņu un Balvu novada Centrālās pārvaldes nolikuma apstiprināšanu. 

26. Par Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja atbrīvošanu no amata. 

27. Par Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja iecelšanu. 

28. Par Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja vietnieka iecelšanu. 

29. Par pašvaldības naudas balvas piešķiršanu izglītojamajiem un pedagogiem par 

starptautiskiem sasniegumiem. 

30. Par vecāku dalības maksas noteikšanu Balvu novada pašvaldības organizētajās bērnu 

vasaras nometnēs 2024.gadā. 

31. Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētāja vietniecei Sandrai Kapteinei. 
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Papildus darba kārtība: 

32. Par finansējuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības "Pansionāts "Balvi"". 

33. Par dalības maksas noteikšanu VII Starptautiskajā amatierteātru klasiskās 

dramaturģijas festivālā ,,Ķiršu dārzs 2024". 

34. Par dalību projektu konkursā "Digitālā darba ar jaunatni sistēmas attīstību 

pašvaldībās”. 

35. Par Balvu novada domes 2023. gada 23. novembra lēmuma Nr. 611 "Par finansējuma 

piešķiršanu iepirkuma "Būvobjekta un paskaidrojuma rakstu ekspertīze Balvu pilsētas 

stadionam" īstenošanai" atcelšanu. 

36. Par Balvu novada Kultūras pārvaldes personāla lietvedību. 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Aigars Pušpurs, deputāts Sandra Kindzule, deputāts Jānis Vancāns, 

deputāts Egons Salmanis, deputāts Jānis Trupovnieks, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Anita 

Kokoreviča, deputāts Aldis Bukšs, deputāts Ruta Cibule, deputāts Aija Mežale, deputāts Svetlana 

Pavlovska 

 

Ieinteresētās personas: 

izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, 

izpilddirektore Daina Tutiņa 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Tehniskās 

nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Tilžas pagasta pārvaldes vadītāja Anna Bērziņa, Rugāju pagasta 

pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Gunta Raibekaze, 

Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, 

Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja Irēna Začeva, Finanšu plānošanas un centralizētās 

grāmatvedības nodaļas nodokļu administratore Iveta Voiciša, Juridiskās nodaļas vecākais 

juriskonsults Juris Annuškāns, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas 

grāmatvede Lilita Žuga, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā 

ekonomiste Sandra Būdniece, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja vietniece Inese Siliņa, 

Vectilžas pagasta pārvaldes vadītāja, Tilžas pamatskolas direktore Gunta Rižā, Balvu novada 

Kultūras pārvaldes vadītāja Rudīte Krūmiņa, Izglītības pārvaldes ekonomiste Ieva Sīle, Nekustamā 

īpašuma dodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Arta Ķerģe, Attīstības nodaļas vadītājs Aleksandrs 

Sņegovs, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Terēzija Začeva 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi:  - Imants Slišāns – tiešā darba pienākumu dēļ, Marija Duļbinska – personīgu 

iemeslu dēļ 

 

Balsojums par papildus darba kārtību: 

 

"PAR"  -  
12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

https://us06web.zoom.us/
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Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Apstiprināt papildus darba kārtību  

 

Balsojums par darba kārtību kopumā: 

 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par Balvu novada pašvaldības izpilddirektora ziņojumu par pašvaldības darbību 2024.gadā 

1.ceturksnī (INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par Balvu novada pašvaldības 

izpilddirektora ziņojumu par pašvaldības darbību 2024.gadā 1.ceturksnī. 

Sīkāk paskaidro par pašvaldības budžeta izpildi, ieņēmumu, izdevumu 

izpildi, vispārējiem valdības dienestiem, sabiedrisko kārtību un drošību, 

ekonomisko darbību, vides aizsardzību, teritoriju un mājokļa 

apsaimniekošanu, kultūru, izglītību, sociālo aizsardzību. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka rūpīgi ir iepazinusies ar šo materiālu un skaidro, ka vienā no 

komiteju sēdēm bija minējusi to, ka deputātiem būtu lietderīgi, interesanti 

un nepieciešams zināt par to, kā šobrīd veidojas personāla politika mūsu 

novadā, zinot to, kāda šobrīd ir situācija, notiek personāla izvērtēšana, 

gan slodžu samazināšana un vienā no komiteju sēdēm priekšsēdētājs ir 

teicis, ka samazinātas 100 štata vienības, ka varētu ar šādu informāciju 

iepazīstināt arī deputātus, kavarētu uztaisīt kaut kādu apkopojumu, par 

to, kas šobrīd notiek. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka sagatavos šādu apkopojumu par katru iestādi, bet īsti kam 

nevēlētos piekrist par apkopēju normu izpildēm, ka tie kvadrātmetri nav 

tik lieli. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka būtu jāvienojas par principiem informācijas sniegšanā, lai 

viss būtu saprotams. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka vēlētos zin;at par to, kā ir optimizēti tie štati. Šobrīd tiek 

darbinieki iepazīstināti ar Vienošanām par šo darba laika samazinājumu, 
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par ko arī vēlētos saņemt informāciju, cik ir šādas Vienošanās izsniegtas, 

cik darbinieki šīs Vienošanās ir parakstījuši un cik darbinieki ir 

atteikušies parakstīt šīs Vienošanās. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka izpilddirektora ziņojums bija aptverošs un skaidrs. Skaidro, 

ka vēlētos zināt un saņemt informāciju par štatiem, kā arī gribētos zināt, 

kas notiek ar Balvu stadionu, par iepirkumiem kopumā, kaut kas tomēr 

nav kārtībā, jo bieži tie tiek pārtraukti, vai kaut kas nav kārtībā, ka šādai 

informācijai bija jābūt izpilddirektora ziņojumā, par GPS uzstādīšanu 

mašīnām, kurām tad īsti tas ir uzstādīts un kurām nav. Vēlētos no 

izpilddirektores saņemt atklātāku stāstījumu par to, kā viss notiek, ka 

jārunā nopietni un atklāti, par tiem jautājumiem, kuros neveicas. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka lūgtu sagatavot informāciju par nepiepildītajām štata vietām. 

Sīkāk skaidro par iepirkumiem, to organizēšanu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Aicinātu uzdod konkrētu jautājumu un saņemt atbildi. Skaidro, ka 

Finanšu padomei ir jāiesniedz optimizācijas plāns, ko lūgums arī iesniegt 

deputātiem, lai varētu iepazīties. Jautā, cik šobrīd ir neapmaksāti 

kreditoru rēķini. Cik prognozējami varētu nepietikt šo finanšu līdzekļu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Vēlas konkrēti zināt, kāda ir virzība ar stadiona jautājumu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka papildus darba kārtībā ir iekļauts jautājums par stadionu un 

sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par Rugāju pagasta ēku, kāda ir virzība. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka iepriekš publiskajā bāzē varēja redzēt, ka pašvaldībai ilgstoši 

bija nodokļa parāds, kas sastādīja diezgan lieku summu, vai šī situācija ir 

normāla, vai tā bija kāda ārkārtējā. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd finanšu situācija Balvu novada pašvaldībā ir stabili 

švaka un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka sarunās par finanšejumu iet runa par iestādēm un pirmo reizi 

šobrīd tiek uzdzird;ēts kaut kas tāds, ka jāsāk runāt arī par izglītības 

iestādēm, kas papilldus ir jāfinanaše, ka būtu jāsaprot, vai ir tādas 

iespējas, ka jāsāk runāt par šīm lietām, ka šeit nav jādiskutē, bet sausi 

jāanalizē un jādomā uz perspektīvu, ka jānonāk pie nopietniem 

secinājumiem, nosakot nopietnus mērķus un uzdevumus, ka reformām, 

kas plānotas jānotiek ātri. 
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Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šodienas izglītības komitejā ir skatīta vieno no izglītības 

iestādēm un ir skaidrs, ka deputātu viedokļi dalās, bet ir skaidrs, ka 

Izglītības pārvalde vairākkārt ir gājusi un runājusi par šīm situācijām, bet 

šobrīd nav tāda pamatojuma virzīt šos jautājumus uz lēmuma 

pieņemšanu. Gaidam šobrīd no Izglītības ministraijas noteikumus, uz kā 

pamata varētu spert šos soļus. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka nav taisnība, ka viens pats runā par šiem finanšu jautājumiem, 

tiks apkopota un nosūtīta informācija par papildus finansējumu izglītības 

iestādēs. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina šo sniegto informāciju par Balvu novada pašvaldības 

izpilddirektora ziņojumu par pašvaldības darbību 2024.gadā pieņemt 

zināšanai. Tiek izsludināts 10 minūšu pārtraukums. 

NOLEMJ: 
 

 
Informācija par Balvu novada pašvaldības izpilddirektora 

ziņojumu par pašvaldības darbību 2024.gadā tiek pieņemta 

zināšanai. 

 

2.§ 

Par nedzīvojamo telpu nodošanu nomā nekustamajā īpašumā "Bērnudārzs", Vīksna, 

Vīksnas pagasts, Balvu novads. 

 

Ziņo Terēzija Začeva`: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Svetlana Pavlovska - Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 251 "Par nedzīvojamo telpu 

nodošanu nomā nekustamajā īpašumā "Bērnudārzs", Vīksna, 

Vīksnas pagasts, Balvu novads." 

 

3.§ 

Par rūpnieciskās zvejas nomas tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Ploskīnes ezerā, 

Lazdulejas pagastā 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 250 "Par rūpnieciskās zvejas nomas 

tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Ploskīnes ezerā, Lazdulejas 

pagastā" 

 

4.§ 

Par rūpnieciskās zvejas nomas tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Lazdaga ezerā, Rugāju 

pagastā 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu par limitiem. 

Izsaka viedokli Arta 

Ķerģe: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro un aicina šai lietai sekot līdzi, lai saprastu, kāds no tā 

labums ir sabiedrībai. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 249 “Par rūpnieciskās zvejas nomas 

tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Lazdaga ezerā, Rugāju pagastā” 

 

5.§ 

Par rūpnieciskās zvejas nomas tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Svātiunes ezerā, 

Baltinavas pagastā 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 247 “Par rūpnieciskās zvejas nomas 

tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Svātiunes ezerā, Baltinavas 

pagastā” 

 

6.§ 

Par rūpnieciskās zvejas nomas tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Obeļovas ezerā, 

Baltinavas pagastā 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 246 "Par rūpnieciskās zvejas nomas 

tiesību piešķiršanu pašpatēriņam Obeļovas ezerā, Baltinavas 

pagastā" 

 

7.§ 

Par neapbūvētu zemes vienību iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 
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Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 245 "Par neapbūvētu zemes vienību 

iznomāšanu un sākuma nomas maksas apstiprināšanu" 

 

8.§ 

Par kustamās mantas – šķeldojamā materiāla Baltinavas, Krišjāņu, Medņevas, Šķilbēnu un 

Žīguru pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 244 "Par kustamās mantas – 

šķeldojamā materiāla Baltinavas, Krišjāņu, Medņevas, Šķilbēnu un 

Žīguru pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu" 

 

9.§ 

Par nekustamā īpašuma “Virši”, Medņevas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 
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NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 243 “Par nekustamā īpašuma “Virši”, 

Medņevas pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu apstiprināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu” 

 

10.§ 

Par nekustamā īpašuma “Apsīši”, Vecumu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 242 “Par nekustamā īpašuma 

“Apsīši”, Vecumu pagastā, Balvu novadā izsoles rezultātu 

apstiprināšanu un pirkuma līguma slēgšanu” 

 

11.§ 

Par nekustamā īpašuma “Jaunupīte”, Bērzpils pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aigars Pušpurs - Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 241 "Par nekustamā īpašuma 

“Jaunupīte”, Bērzpils pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

pirkuma līguma slēgšanu" 
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12.§ 

Par Balvu novada pašvaldības nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, Kubulos, Kubulu pagastā, 

Balvu novadā, zemes vienības daļas ar cieto asfaltbetona seguma laukumu atkārtotas 

nomas tiesību izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 240 "Par Balvu novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma Balvu ielā 6, Kubulos, Kubulu pagastā, Balvu 

novadā, zemes vienības daļas ar cieto asfaltbetona seguma laukumu 

atkārtotas nomas tiesību izsoles organizēšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu" 

 

13.§ 

Par nekustamā īpašuma “Lazdiņi”, Medņevas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 239 "Par nekustamā īpašuma 

“Lazdiņi”, Medņevas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu" 
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14.§ 

Par nekustamā īpašuma “Apses”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 238 "Par nekustamā īpašuma 

“Apses”, Vīksnas pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu" 

 

15.§ 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3, Baznīcas ielā 31, Viļakā, Balvu novadā 

atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 237 "Par nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Nr.3, Baznīcas ielā 31, Viļakā, Balvu novadā atsavināšanu 

un izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

16.§ 

Par nekustamā īpašuma “Verpuļeva 481”, Balvu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 236 "Par nekustamā īpašuma 

“Verpuļeva 481”, Balvu pagastā, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu" 

 

17.§ 

Par nekustamā īpašuma 9.Ezermalas līnija 112, Balvos, Balvu novadā atsavināšanu un 

izsoles noteikumu apstiprināšanu 

 

Ziņo Arta Ķerģe: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 235 "Par nekustamā īpašuma 

9.Ezermalas līnija 112, Balvos, Balvu novadā atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu" 

 

18.§ 

Par Balvu profesionālās un vispārizglītojošās vidusskolas maksas pakalpojumu 

apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 
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Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

“NEPIEDALĀS” -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 234 “Par Balvu profesionālās un 

vispārizglītojošās vidusskolas maksas pakalpojumu apstiprināšanu” 

 

19.§ 

Par Lazdukalna pagasta pārvaldes maksas pakalpojumu izcenojuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Ineta Leišavniece: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Egons Salmanis, Jānis 

Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 233 "Par Lazdukalna pagasta 

pārvaldes maksas pakalpojumu izcenojuma apstiprināšanu" 

 

20.§ 

Par valsts budžeta finansējuma sadalījumu mācību līdzekļu iegādei Balvu novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādēm 2024.gadam 

 

Ziņo Ieva Sīle: Komitejas loceklis E.Salmanis atstāja komitejas sēdi. Ziņo par 

lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

11 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra 

Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Jānis Trupovnieks, Jānis 

Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 232 "Par valsts budžeta finansējuma 

sadalījumu mācību līdzekļu iegādei Balvu novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādēm 2024.gadam" 

 

21.§ 

Par Tilžas pamatskolas Vectilžas pirmsskolas grupas slēgšanu 

 

Ziņo Inta Kaļva: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Sīkāk skaidro par situāciju 

Tilžas pamatskolas Vectilžas pirmsskolas grupā, izmaksām uz 1 bērnu, 

darbiniekiem, iestādi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par bērnu skaitu. 

Izsaka viedokli Inta 

Kaļva: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šis jautājums ir izskatīts arī Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komitejas sēdē, ka balsojums bija labvēlīgs, šis jautājums 

noteikti ir jārunā, ka viss ir skaidrs. Skaidro, ka līdz domes sēdei noteikti 

vēl aizbrauks uz tikšanos ar šo iestādi, lai varētu vairāk kaut ko saprast, 

bet šis jautājums noteikti ir jāpieņem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Precizē, ka Izglītības komiteja nebija viennozīmīgs balsojums par šo 

jautājumu, ka netika visi komitejas locekļi balsojuši par. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par finansējumu šīs ēkas uzturēšanai, par iespējamajām 

iestāžu pārvietošanām. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Jautā par 1 bērna uzturēšanu un, ja pagasta ēka pārceļas, kā mainīsies 1 

bērna uzturēšanas izmaksas. 

Izsaka viedokli Inta 

Kaļva: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par apkures izmaksu piemērošanu uz 1 bērnu un 

faktiskajām izmaksām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka šobrīd atrodas feldšerpunkts, bet Veselības ministrija ir 

devusi uzdevumu sakārtot gan pieejamību sakārtojot arī durvju ailes, lai 

nepieciešamības gadījumā tiek dota iespēja feldšerpunktā pieklūt arī 

ratiņkrēslā, ja tas netiks izpildīys, tad feldšerpunkta darbība tiks apturēta. 

Sīkāk skaidro par iestāžu pārcelšanu, ka tad arī jārēķinās ar izmaksām, jo 

nepieciešams, kāds kosmētiskias remonts, lai pienācīgi var uzturēt un 

sakārtot telpas. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, A.Pušpuram, kad iepriekš bija priekšsēdētājs, ka šāds jautājums par 

bērnudārza pārcelšanu jau tika skatīts diezgan rūpīgi, kāpēc tajā laikā tas 

tika apstādināts. 

Izsaka viedokli Aigars 

Pušpurs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka rosinājums ir uz to, lai paanalizētu visus šos skaitļus, ka visi 

šie jautājumi būtu jāskatās lielā kontekstā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka īsti nesparot, vai esam gatavo šobrīd ieguldīt līdzekļus 

feldšerpunktā. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka šobrīd šīs telpas neatbilst normatīvo aktu izpildei. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. Balsos par šo jautājumu, jo ir 

nepieciešams apstiprināt savus argumentus ar balsojumu, kad arī ir šie 

sarežģītie jautājumi. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro par nepieciešamo finansējumu, kas rēķināts pēc tirgus cenām, 

priekš kosmētiskā remonta. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka gribētos to sajūtu, ka ir izvērtēti visi iespējamie varianti un 

droši varam teikt, ka tieši šis ir vispiemērtotākais variants. Tagad šis 

jautājums atgādina jautājumu par Krišjāņu filiāles slēgšanu. Šobrīd rodas 

tā sajūta, ka līdz galam nav šis izvērtēts. Pēc Izglītības komitejas varēja 

saprast to, ka ar pagasta pārvaldnieci netika runāts par šo jautājumu, kas 

vispār nedrīkstēja būt. Gribētos, lai uz domes sēdi ir drošs komentārs par 

šiem iespējamajiem komentāriem, kas šeit ir izskanējuši. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par Krišjāņu filiāles slēgšanu un paredzamo 

finansējumu, kas būtu nepieciešams šajā jautājumā pārceļot iestādes. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, izpildvarai, vai tiešām pagasta pārvaldes vadītāja nebija informēta 

par šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka tad arī jājautā pašai pārvaldiecei šis jautājums. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Skaidro, ka nekādā mērā nevēlas nevienu moralizēt, bet aicinātu par 

visām šīm lietām skatīties visiem kopā un skatīt kontekstā skatīt šos 

jautājumus, ka būtu nepieciešams kaut kāds plāns, kas tiktu apstiprināts. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka slēdz debates par šo jautājumu, ka vēlas tikai atgādināt, ka 

pašvaldība darbojas uz normatīviem aktiem, ka šis lēmums ir pamats arī 

mūsu pieņemtajam normatīvajam aktam par bērnu skaitu, ka būtu 

jāizvērtē mūsu pamatfunkcijas un viena no šīm funkcijām ir izglītība. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai domes 

sēdē. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Pēc balsojuma izsakās par savu balsojumu. Nepiekrīt par to, ka ir 

normatīvie akti, bet ir arī kopsakarības starp izglītības, saimnieciskas 

darbības kopumā pārvaldīšanas un lielākas problēmas, kas arī saistās ar 

budžeta izpildes deficītu patiesībā ir, ka nav kopīgas sadarbības. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  
4 (Sandra Kindzule, Svetlana Pavlovska, Aigars Pušpurs, Jānis 

Trupovnieks) 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 231 "Par Tilžas pamatskolas Vectilžas 

pirmsskolas grupas slēgšanu" 

 

22.§ 

Par izmaiņām Ētikas komisijas sastāvā 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

10 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Aigars Pušpurs, Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 230 "Par izmaiņām Ētikas komisijas 

sastāvā" 

 

23.§ 

Par saistošo noteikumu Nr.___/2024 "Balvu novada pašvaldības nolikums” apstiprināšanu 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka šis jautājums 

informatīvi jau tika skatīts marta komitejas sēdē un pēc marta komitejas 

sēdes nolikums tika ievietots pašvaldības mājas lapā sabiedrības viedokļa 

noskaidrošanai, kā rezultātā neviens no iedzīvotāju priekšlikumiem 

netika saņemts, nolikums informācijai tika nosūtīts arī VARAM 

ministrijai, no kuras tika saņemti ieteikumi, priekšlikumi, kas bija vairāk 

redakcionāli un saturiska rakstura, kas ir papildināts un redakcionāli 

labots. Sīkāk paskaidro par šiem labojumiem. Skaidro, ko atrunā 

reglaments, kas ir kā iekšējie noteikumi, ko var grozīt kaut vai katru 

mēnesi. Šie abi dokumenti stāsies spēkā ar šī gada 1.jūliju, sīkāk par 

komitejas nosaukuma maiņu un administrācijas nosaukuma maiņu, 

komisiju uzskaitījumu, skaitlisko sastāvu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par 8.3.punktu, kas īsti tajā punktā ir paredzēts. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka līdzšinējā nolikumā 

tāds punkts arī ir bijis. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā, kāpēc tiek samazināts šo komisiju skaitliskais sastāvs. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par Iepirkumu komisijas skaitlisko sastāvu. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina atbalstīt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu jautājuma 

izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Aigars Pušpurs - Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 229 "Par saistošo noteikumu 

Nr.10/2024 "Balvu novada pašvaldības nolikums” apstiprināšanu" 

 

24.§ 

Par Balvu novada pašvaldības darba reglamenta apstiprināšanu 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par 8.punktu. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro par 8.punktu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par 12.punktu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par 22.punktu. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par kārtējo domes sēžu sasaukšanu un kāda ir atšķirība starp kārtējo 

domes sēdi un ārkārtas domes sēdi. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro par kārtējām domes sēdēm. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par attaisnojošiem iemesliem, kas ir minēti. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro par 42.punktu. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par 49.punktu, ka to būtu jānodefinē vienādi, lai varētu saprast. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par komitejas sēžu materiālu saņemšanu. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro un izsaka priekšlikumu par labojumu ka komiteju 

materiāli tiek izsūtīti 2 darba dienas pirms komitejas sēdes. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro par jautājumu izsūtīšanu un saņemšanu un piekrīt šim 

priekšlikumam par to, ka materiāli tiek izsūtīti 2 darba dienas pirms 

komitejas sēdes. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka jānovienojas par komiteju sēžu darba organizāciju un 

lēmumu pieņemšanu. Sīkāk skaidro par 84.punktu. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro par VARAM ministrijas skaidrojumu un viedokļa 

paušanu par šiem jautājumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro par komiteju sēžu norisi un lēmumprojektu izskatīšanu, 

ka tas nav normāli, ka komiteja nevar neko lemt un par vadošās koalīcijas 

sastāvu, ka komitejas tiek sastādītas tā, ka jebkurā gadījumā tiek saņemts 

šis pozitīvais balsojums. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro par lēmuma projektiem un atzinumiem. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro par atzinumiem. 
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Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Piedalās debatēs par šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Ilona 

Blūma: 

Sīkāk paskaidro par darba kārtības jautājumu iekļaušanu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Jānis Trupovnieks - Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 228 "Par Balvu novada pašvaldības 

darba reglamenta apstiprināšanu" 

 

25.§ 

Par Balvu novada pašvaldības iestādes “Balvu novada administrācija” nosaukuma maiņu 

un Balvu novada Centrālās pārvaldes nolikuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Ilona Blūma: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 227 "Par Balvu novada pašvaldības 

iestādes “Balvu novada administrācija” nosaukuma maiņu un Balvu 

novada Centrālās pārvaldes nolikuma apstiprināšanu" 
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26.§ 

Par Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja atbrīvošanu no amata 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 226 "Par Balvu novada 

Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja atbrīvošanu no amata" 

 

27.§ 

Par Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja iecelšanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Santa Kuleša: 

Sīkāk paskaidro par sevi, darbu dzimtsarakstu nodaļā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Santa 

Kuleša: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 225 "Par Balvu novada 

Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja iecelšanu" 

 

28.§ 

Par Balvu novada Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja vietnieka iecelšanu 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Ligija 

Logina: 

Sīkāk paskaidro par sevi. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 224 "Par Balvu novada 

Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja vietnieka iecelšanu" 

 

29.§ 

Par pašvaldības naudas balvas piešķiršanu izglītojamajiem un pedagogiem par 

starptautiskiem sasniegumiem 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Inta 

Kaļva: 

Skaidro, ka paredzētā finansējuma nepietiks, lai varētu apbalvot 

treicamniekus. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Jānis Trupovnieks, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Svetlana Pavlovska - Nepiedalās balsojumā) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 223 "Par pašvaldības naudas balvas 

piešķiršanu izglītojamajiem un pedagogiem par starptautiskiem 

sasniegumiem" 

 

30.§ 

Par vecāku dalības maksas noteikšanu Balvu novada pašvaldības organizētajās bērnu 

vasaras nometnēs 2024.gadā 

 

Ziņo Maruta Brokāne: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Trupovnieks, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 222 "Par vecāku dalības maksas 

noteikšanu Balvu novada pašvaldības organizētajās bērnu vasaras 

nometnēs 2024.gadā" 

 

31.§ 

Par ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētāja vietniecei Sandrai Kapteinei 

 

Ziņo Sandra Kapteine: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Jānis Trupovnieks, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  

1 (Sandra Kapteine - Nepiedalās balsojumā - atbilstoši likuma „Par 

interešu konflikta novēršanu valsts amatpersonu darbībā” 11.panta 

pirmajai daļa) 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 216 "Par ikgadējā apmaksātā 

atvaļinājuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētāja vietniecei Sandrai Kapteinei" 

 

32.§ 

Par finansējuma piešķiršanu Balvu novada pašvaldības "Pansionāts "Balvi"" 

 

Ziņo Olga Siņica: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. Komitejas loceklis J.Trupovnieks 

atstāj sēdi. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 221 "Par finansējuma piešķiršanu 

Balvu novada pašvaldības "Pansionāts "Balvi""" 

 

33.§ 

Par dalības maksas noteikšanu VII Starptautiskajā amatierteātru klasiskās dramaturģijas 

festivālā ,,Ķiršu dārzs 2024" 

 

Ziņo Dita Nipere: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Dita 

Nipere: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Dita 

Nipere: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 220 "Par dalības maksas noteikšanu 

VII Starptautiskajā amatierteātru klasiskās dramaturģijas 

festivālā ,,Ķiršu dārzs 2024"" 

 

34.§ 

Par dalību projektu konkursā "Digitālā darba ar jaunatni sistēmas attīstību pašvaldībās” 

 

Ziņo Agnese Puļča: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu. 
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Izsaka viedokli Agnese 

Puļča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu par summām. 

Izsaka viedokli Agnese 

Puļča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka līdz galam īsti nav skaidrs, ko īsti jaunieši apgūs šajā 

programmā un ko tieši nozīmē šīs digitālās prasmes. Kādām vajadzībām 

tieši šī summa tiks izlietota. 

Izsaka viedokli Agnes 

Puļča: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā par kopējā, lielā projekta apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli Agnese 

Puļča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksumovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 219 "Par dalību projektu konkursā 

"Digitālā darba ar jaunatni sistēmas attīstību pašvaldībās”" 

 

35.§ 

Par Balvu novada domes 2023. gada 23. novembra lēmuma Nr. 611 "Par finansējuma 

piešķiršanu iepirkuma "Būvobjekta un paskaidrojuma rakstu ekspertīze Balvu pilsētas 

stadionam" īstenošanai" atcelšanu 

 

Ziņo Aleksandrs 

Sņegovs: 

Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Papildina un sīkāk paskaidro par finansējumu, kas bija paredzēts un 

izvērtējot šo finanšu situāciju, šo paredzēto finansējumu 30 000 eur 

pārvirzīt šo naudu uz projektēšanu, bet netērēt ekspertīzes veikšanai. 
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Skaidro, ka peldbaseina paskaidrojuma raksts atjaunošanai arī ir ļoti 

svarīgs. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka ir svarīgi līdz domes sēdei izrunāties ar futbola treneriem par 

stadiona izmantošanu, vai tiešām tas ir lietojams, vai būs jāatgriežas pie 

šī jautājuma, šobrīd tā īsti nevar teikt, ka šī ekspertīze nav jāveic, tāpēc ir 

jādzird treneru viedoklis par šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka saprot to, ka pie šī brīža situācijas ir jāspēj apmierināt akūtās 

vajadzības. Ja šobrīd atsakamies veikt šo ekspertīzi, tad vēlētos dzirdēt 

priekšsēdētāja komentāru, vai ar stadionu šobrīd viss ir kārtībā, vai tomēr 

nē. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. Skaidro, ka šajā brīdī baseins ir 

akūtāks nekā stadiona ekspertīze. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro par pašvaldības iztērētajiem līdzekļiem būvējot šo stadionu un, 

ja šobrīd tiek atcelta šīs ekspertīzes veikšana, tad jautājums ir par 

pašvaldības iztērētājiem līdzekļiem gatavot šo pārbuves projektu, ka 

vēlētos kait kad saņemt informāciju par šo. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro, ka būtu jāsaprot par iztērētājiem resursiem un, ja tiks 

atcelts šis lēmums, ka atkal nonāksim tajā sākuma punktā, kur bijām 

iepriekš. Ja nebūs stadiona pārbūve, tad ir jāvienojas un jāsaprto vai 

stadionā var notikt futbola spēles, vai nē. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka pāgājušā gada vasarā tika uzdots stadiona pieskatītājam 

uzdevums un Balvu Sporta skolas uzraudzībā tika veikti vēl papildus 

darbi un, ja notiek futbols, tad ir jānotiek drošām sacensībām, kur 

nedrīkst futbolists uz akmeņa paklupt, kur nedrīkst satraumēt kājas, kādās 

nelīdzenās vietās un tas tika uzraudzīts un darīts – nolasīti akmeņi, 

paplidus audzēta zāle, papildus bērtas smiltis, kopts kā tas ir 

nepieciešams, lai lēnām virzītos uz šo zāles segumu. Skaidro, ka līdz 

domes sēdei jāsatiekas ar sporta treneriem, kas ir atbildīgi par futbolu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, vai šajā gadījumā šo jautājumu nevarētu atlikt papildus 

informācijas iegūšanai. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro, ka šeit vairāk vēlētos dzirdēt tieši treneru viedokļus par šī 

stadiona izmantošanu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šo varētu noskaidrot līdz domes sēdei. 

Izsaka viedokli 

Ludmila Beļikova: 

Sīkāk paskaidro, ka jau otro nedēļu šajā stadionā notiek gan treniņi, gan 

sacensības un situāciju par stadionu. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro par ekspertīzes veikšanas uzdevumiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 
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Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, Jānis Vancāns) 

"PRET" -  1 (Sandra Kindzule) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 218 "Par Balvu novada domes 2023. 

gada 23. novembra lēmuma Nr. 611 "Par finansējuma piešķiršanu 

iepirkuma "Būvobjekta un paskaidrojuma rakstu ekspertīze Balvu 

pilsētas stadionam" īstenošanai" atcelšanu" 

 

36.§ 

Par Balvu novada Kultūras pārvaldes personāla lietvedību 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka brīnās par Kultūras pārvaldes kapacitāti uzņemoties veikt šos 

pienākumus, ka lēmumprojekta 1.punkts diezgan nekorekti skan, ka būtu 

jāmaina vai jāgroza 11.punkts. 

Izsaka viedokli Juris 

Annuškāns: 

Skaidro, ka pēc juridiskās tehnikas lēmumi netiek precizēti un grozīti, 

tāpēc šajā gadījumā tiek pieņemts jauns lēmums, ka var grozīt 

noteikumus, nolikumus. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk skaidro par formulējumu. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniegt atzinumu 

jautājuma izskatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Ruta Cibule, Sandra Kapteine, Sandra Kindzule, Anita 

Kokoreviča, Sergejs Maksimovs, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Jānis Vancāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu Nr. 217 "Par Balvu novada Kultūras 

pārvaldes personāla lietvedību" 

 

Sēdi slēdz plkst. 18:19 

 

Sēdi vadīja 

Komitejas sēdes vadītājs                                                                                     Sergejs Maksimovs 

 

 

Sēdi protokolēja –  

personāla speciāliste                                            Jūlija Korlaša 
 


